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Protokół nr 31/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 15 marca 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej: Radosław 

Andrzejak, Leszek Chałupniczak, Michał Dopierała, Damian Florczyk, Jacek Gałczyński, 

Romuald Gawroński, Piotr Kędzia, Andrzej Kubiak, Artur Osowicz, Tomasz Pawlak, 

Magdalena Przybylak, Tomasz Szczepaniak oraz Elżbieta Wojciechowska 

Nieobecny: radny Roman Malicki  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

Dyrektor Zespołu Szkolno -Przedszkolnego w Borku Wlkp. - Władysław Hałas 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego „Pod Dębem” w Karolewie - Renata Matelska 

Dyrektor Zespołu Szkolno -Przedszkolnego w Zimnowodzie - Barbara Krzekotowska 

Inspektor ds. inwestycji - Marta Kanafa 

Inspektor ds. oświaty -Alicja Łopatka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Poprawa bazy oświatowej na terenie gminy Borek Wlkp. 

3. Dofinansowanie modernizacji dróg powiatowych. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp. – Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 
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Ad. 2. Poprawa bazy oświatowej na terenie gminy Borek Wlkp. 

Inspektor ds. inwestycji – Marta Kanafa poinformowała, że aby określić koszt remontu 

budynków w Wycisłowie i Zalesiu musi być projekt. 

Ponadto dodała, że budynek w  Wycisłowie wymaga remontu dachu nad  sanitariatami oraz 

dostosowanie sanitariatów, dróg ewakuacyjnych do obowiązujących przepisów w Wycisłowie  

i Zalesiu. 

 

Następnie Burmistrz stwierdził, że koszt modernizacji budynku przedszkola w Zalesiu zależy 

od koncepcji, na ten moment nie jest znany, obiekt w Wycisłowie może kosztować  

ok 200 tyś. zł. Ponadto Burmistrz przedstawił planowane zadania, które chciałby zrealizować 

do końca kadencji: 

1) drogi ul. Powstańców Wlkp., Osówiec, Zalesie – Lafajetowo, ul. Zielona, ul. Zdzieska,  

2) ścieżka rowerowa 

3) modernizacja strzelnicy 

4) nawodnienie boiska na stadionie 

5) bieżnia 

6) zakup wozu strażackiego 

7) naprawa elewacji budynku MGOPS 

8) malowanie budynku Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

9) naprawa dachu dworca PKP w Borku Wlkp.  

10) wybieg dla psów  

11) oczyszczalnia Zalesie 

12) dokończenie chodnika przy ORLIK-u 

13) chodnik w Wygodzie 

14) wykup gruntów 

15) kanalizacja na Osiedlu Powstańców Wlkp. 

 

Następnie Inspektor ds. oświaty – Alicja Łopatka poinformowała, że do przedszkola w Zalesiu 

uczęszcza 23 dzieci w tym 4 są dowożone z innych miejscowości, natomiast do Wycisłowa 

uczęszcza 20 dzieci w tym 17 jest dowożonych z innych miejscowości. 

 

Radny Damian Florczyk stwierdził, że bardzo ważnym czynnikiem jest dowożenie dzieci. 

Radny uważa, że należy zrezygnować z modernizacji przedszkoli, a rozbudować Przedszkole w 

Karolewie. Ponadto radny poinformował, że mieszkańcy pytają dlaczego mamy taki mały 

żłobek.  
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Dyrektor ZSP w Borku Wlkp. – Władysław Hałas proponował dobudowę 3 oddziałów 

przedszkolnych w Karolewie, modernizację budynku  w Zalesiu natomiast przedszkole w 

Wycisłowie zlikwidować. 

 

Radny Artur Osowicz wypowiedział się za dowożeniem dzieci z Wycisłowa do Karolewa i 

dobudować nowe oddziały w Karolewie, które na 30 lat będą spełniać wymogi. Natomiast co 

do budynku w Zalesiu, radny nie wydał swojej opinii. 

 

Radny Michał Dopierała uważa, że przedszkole w Wycisłowie należy zlikwidować, w 

Karolewie dobudować 3 oddziały, a w Zalesiu wykonać modernizację tak aby były 2 oddziały. 

 

Radny Piotr Kędzia również popiera budowę nowych obiektów. 

 

Radny Andrzej Kubiak stwierdził, że budynek w Zalesiu jest nowy i popiera jego 

modernizację, aby były 2 oddziały przedszkolne. 

 

Burmistrz proponował modernizację budynku w  Zalesiu, ponieważ jest to nowy budynek  

i warto tam zainwestować, likwidację Wycisłowa, gdyż i tak dzieci są tam dowożone oraz 

rozbudowę Karolewa. 

 

Radny Damian Florczyk zapytał, czy nikt nie straci pracy po tej reorganizacji. 

Burmistrz wyjaśnił, że nauczyciele z likwidowanej placówki przechodzą do nowych 

oddziałów. 

 

Radny Damian Florczyk zapytał, co z placem zabaw przy przedszkolu. 

 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Karolewie – Renata Matelska poinformowała, że 

obecnie dzieci wychodzą naprzemiennie na plac zabaw, ponieważ jest pandemia, później może 

być trudniej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że nie będzie problemu, ponieważ jest miejsce, będzie można dołożyć 

urządzenia, na które można pozyskać środki.  

 

Radni: Magdalena Przybylak, Elżbieta Wojciechowska, Leszek Chałupniczak, Jacek 

Gałczyński, Radosław Andrzejak  również wypowiedzieli się z a likwidacją przedszkola  

w Wycisłowie, modernizacją budynku w Zalesiu oraz rozbudową Karolewa. 
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Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak przychylił się do wszystkich wypowiedzi, popiera 

rozbudowę Przedszkola w Karolewie, jednak ma wątpliwości do modernizacji budynku  

w Zalesiu. 

 

Radny Piotr Kędzia zapytał kto opiekuje się ORLIKIEM, ponieważ słupki, siatka do 

koszykówki i siatkówki leżą na boisku niezabezpieczone (nie schowane). 

 

Burmistrz wyjaśnił, że na ORLIKU sprząta ZAZ Leonów, sprzęt używa „Wisła” Borek Wlkp. 

natomiast korzystają wszyscy. Burmistrz uważa, że na stałe powinien być tam zatrudniony 

gospodarz obiektu. 

Ponadto Burmistrz uważa, że w tym roku należy zrobić remont strzelnicy, aby w 2022 roku 

wykonać szatnie (dla siłowni). 

 

Radny Artur Osowicz poparł stanowisko Burmistrza, gdyż  aktywność członków LOK jest 

bardzo duża. 

 

Ad.3. Dofinansowanie modernizacji dróg powiatowych. 

Burmistrz poinformował, że w związku z wieloma bardzo drogimi inwestycjami brakuje 

środków na dofinansowanie remontu dróg powiatowych. 

 

Radny Andrzej Kubiak wnioskował o dofinansowanie choć małej kwoty do modernizacji drogi 

powiatowej Wygoda – Siedmiorogów Pierwszy. 

 

Radny Damian Florczyk jest przeciwny dofinansowaniu dróg powiatowych. Radny uważa, że 

Powiat powinien zwrócić się o dofinansowanie modernizacji dróg do tych, którzy je zniszczyli. 

 

Radny Michał Dopierała również nie wyraża zgody na dofinansowanie Powiatu w tym 

zakresie. 

 

Radny Radosław Andrzejak uważa, że należy wesprzeć Powiat przy odbudowanie dróg 

powiatowych. Radny stwierdził, że nie tylko o miasto ale również o wioski powinniśmy dbać. 

 

Burmistrz poinformował, że na modernizacje wskazanej drogi nie ma kosztorysu. 

 

Radny Piotr Kędzie uważa, że należy dojść do jakiegoś konsensusu, ponieważ ten odcinek 

drogi powiatowej Wygoda – Siedmiorogów Pierwszy jest najgorszy. 
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Radni wnioskowali do Burmistrza, aby zwrócił się do Powiatu o kosztorys modernizacji 

wskazanej drogi. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 
 


